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Закликаємо, залучаємо, підтримуємо
Працівники обласної організації Товариства Червоного Хреста України, мабуть, як ніхто,
знають, як живуть-виживають найменш захищені категорії населення. Саме ці люди
перебувають під патронатом Червоного Хреста. Особливого захисту вони потребують
сьогодні, у непростий період коронавірусної пандемії. Тому обласна організація ТЧХ
прийняла Звернення до мешканців області із закликом долучитися до вакцинації від
C0VID-19. Про це – наша розмова з головою обласної організації Товариства Червоного
Хреста України Валерієм Юрченком.
- Валерію Андрійовичу, яка роль вашої організації у залучені до вакцинації?
- Хочу зазначити, що на сьогодні Кіровоградська область достатньо забезпечена
вакцинами. Кожна із наявних вакцин ефективно запобігає важкому перебігу
захворювання та рятує життя. Кожен повинен усвідомити, що щеплення дуже важливе.
Особливо тепер, коли в Україні фіксуються перші випадки захворювання на нові штами
коронавірусу. Наша організація долучилася до Звернення Національного комітету
Червоного Хреста у плані залучення населення до вакцинації, яка дає можливість, якщо
не уникнути цієї небезпечної хвороби, то перенести її у легкій формі. Яка наша роль у
розповсюдженні інформації? Ми маємо достатньо друкованої продукції, яку роздаємо
сімейним лікарям, районним медичним закладам. Поширюємо її також у громадському
транспорті, органах місцевого самоврядування, МНС, поліції... Намагаємося поширити
своє Звернення по максимуму.
- Раніше діяльність Товариства Червоного Хреста була досить помітною і активною. Про
неї знали навіть школярі та дошкільнята. До яких рамок зводиться червонохресна робота
сьогодні? Які напрямки роботи залишилися?
- Якщо зараз у державі стоїть одна із проблем – запобігання вірусній інфекції, тож ми
долучаємося до її вирішення. Ми отримували, як гуманітарну допомогу, багато речей, які
роздали лікарням. Це засоби індивідуального захисту, костюми та окуляри для лікарів і т.
д. Інший напрямок роботи, він наш традиційний – це допомога найбільш уразливим
категоріям населення. Зараз отримали з Міжнародної федерації кілька тонн
продуктових наборів. До кінця року така допомога надійде ще. Червоний Хрест Англії
виділив кошти і ми закупили продукти харчування – їх отримали близько 300 чоловік. Нам
підказали таке вікове орієнтування: 65+. І, звісно, враховуємо матеріальний стан людини.
Ще один напрямок – надання першої долікарняної допомоги. У нас є інструктори з числа
волонтерів. Залучаємо також волонтерів, якщо трапляються надзвичайні ситуації.
- І це при тому, що у вас у штаті обмаль працівників.
- Так, у нашому штаті лише четверо працівників, але ми руки не опускаємо. До своєї
справи залучаємо волонтерів, і дуже вдячні їм за це. На жаль, міська влада не підтримує
нашу організацію. Нас всіляко підтримують обласна рада та ОДА, а в Кропивницькому
працює обласна організація. Соромно сказати, що міський осередок не працював лише у
роки війни і зараз.
- Із багатьох джерел інформації відомо, як активно працюють аналогічні організації
Червоного Хреста у різних країнах, а багатьох є свої лікарні, хостели і т. д. У чому
програють вітчизняні організації?
- Червоний Хрест України та інших розвинених країн – це небо і земля. Наприклад, у
Німеччині, Польщі, Франції, Данії, Британії... Його організації мають свої лікарні і не
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тільки надають всіляку допомогу, а й підтримують треті країни і Україну в т. ч. Зараз
чехи повинні нам прислати серйозне медичне обладнання.
- З якими проблемами звертаються до вас люди?
- Звернень дуже багато. Вони різні – кожному болить своє. Ми створили своєрідну базу
уживаного одягу. Одні приносять його – інші забирають. Ось такий коловорот. Багато
допомагаємо багатодітним сім'ям. Проблема в тому, що багато людей думають, що ми
працюємо так, як у радянський час. Але у нас немає таких можливостей. На фінансову
допомогу важко розраховувати, але все-таки намагаємося якомога більше підтримати
людей, які потрапили у скрутне становище. У рік надаємо не менше 100 тисяч грн.
нужденним.
Марія Іванова
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